



茲證明

財團法人醫院 評鑑暨醫療品質策進會

新北市板橋區三民路二段 31 號 5F

BEST ISO 已根據資訊安全管理系統要求驗證和登錄

醫事機構評鑑管理系統及台灣病人安全資訊網二項核心資訊系統之維運管理。與 2022/08/15 公告之適用性聲明書 v4.0 一致。

與財團法人醫院 評鑑暨醫療品質策進會適用性聲明書，版本：V4.0，發行本驗證要求組織必須依照以下標準保持其資訊安全管理系統

ISO/IEC 27001 : 2013

並由 BEST ISO 進行年度審查。若有任何爭議，以本證書為準。

Unique Identification Code (UIC)

全球唯一認證識別碼

MSCB-166-122110

Certificate No: 1 2 2 0 0 9 1

Initial issued: 2019/09/20

Last issued: 2022/09/20

Valid Until: 2025/09/19



International Accreditation Forum

Shu-Ling Yang, Manager director
Best ISO Certification Co., Ltd.
國際品質驗證股份有限公司



Certificate

This is to certify that the Information Security Management System of

Joint Commission of Taiwan

5F, No. 31, Sec. 2, Sanmin Rd., Banqiao Dist., New Taipei City, Taiwan (R.O.C.)

applicable to

Maintenance and operating two core systems including Medical Care Institution Accreditation Management System and Taiwan Patient Safety Net in accordance with the Statement of Applicability version 4.0 dated on 2022/08/15.

In accordance with the Joint Commission of Taiwan Statement of Applicability, version V4.0, dated 2022/08/15

has been assessed and registered by Best ISO against the provisions of

ISO/IEC 27001 : 2013

This registration is subject to the company maintaining an information security management system, to the above standard, which will be monitored by Best ISO

Unique Identification Code (UIC)

MSCB-166-122110

Certificate No: **1 2 2 0 0 9 1**

Initial issued: **2019/09/20**

Last issued: **2022/09/20**

Valid Until: **2025/09/19**



International
Accreditation Forum

Shu-Ling Yang, Manager director
Best ISO Certification Co., Ltd.

you can verify www.iafcertsearch.org